
 

 

27.02.24 

Fraværende: Allan Duedal. 

PKT. DAGSORDEN: FACILITATOR REFERAT 

1. Referat for sidste møde Jonas Godkendt – rundsendt – underskrevet. 

2. Godkendelse af 
dagsordenen 

Jonas Godkendt 

3. Overgangen til Agerbæk 
skole. 

Trine Der var møde i Agerbæk med forældrene til de kommende 7.årgange.  
Mødet tog udgangspunkt i Rasmus Alenkærs lærings begreber, som vil være 
udgangspunktet for samarbejdet på tværs i de 3 lokationer. Så der kommer en 
nemmere overgang til Agerbæk. 
Der var en god stemning og god debat på mødet. 
 
Der vil være fællesaktiviteter på tværs, så samarbejdet kan styrkes endnu mere 
inden 1.August. 
 
Årre Børnecenters juniorklub inviterer Agerbæk & Starup den 21. Marts i 
Juniorklubben.  
Starup og Agerbæk har andre aktiviteter i støbeskeen inden sommerferien. 
 
Der er ny procedure for klasseudvælgelse. 
 
Så mange nye tiltag for at højne fællesskabet på tværs i samarbejdet ved 
skolerne, forældrene og eleverne. 
  

4. Elevrådet Elevrådet Elevrådet har flere ønsker til skolen. Fællesbestyrelsen fik fremlagt de ønsker og 
hvordan de har prioriteret dem.  
 
Der er ting i byens rum der skal fikset. >> Det skal skolen og borgerforeningen 



 

 

have kigget på. 
 
Der er ønsker om flere fælles ture ud af huset.>> Det skal vi som skole i tænke 
og se på. 
 
Der er ønske om frugtordning. >> Vi søger hvert år og fortsætter med det, men i 
år er vi igen blevet forbigået. 
 
Der er ønske om et spillehjørne, til regnvejrsdage. >> Her skal der tænkes 
korte/hurtige spil der passer til et frikvarters tid.  
 
Der bliver diskuteret hvor mange midler elevrådet skal have på årlig basis. >> 
Elevrådet går tilbage og laver 3 forskellige scenarier til hvordan pengene kunne 
bruges – og så tager vi en endelig beslutning om en tildelings model på næste 
fællesbestyrelses møde. 
  

5. Trafik politik Trine Den reviderede trafik politik, kigges igennem. Ingen yderligere tilføjelser. 
 
Trafikpolitikken er godkendt. 
 

6. 0-2 års pladser Marc Et 5. barn er startet er startet i vuggestuen og det går rigtig godt. 
Vi kigger rigtig meget på strukturen i Børnehaven/Vuggestuen og får det sat i 
system, så det passer bedst til børnene og personalet.  
Det er stadig en ny proces for os, men vi arbejder hver dag på hvordan vi kan 
gøre det så godt som muligt. 
 

7.  Meddelelsesbogen  
Hjernen og hjertet. 

Anker Orientering om meddelelsesbogen og det arbejde vi gør og skal gøre i skolen 
mht. meddelelsesbogen, der erstatter elevplanerne i Meebook. 
Der bliver nedsat et udvalg i skolen der kommer med et oplæg til 
Fællesbestyrelsen.  



 

 

 
 

8. Ordens og værdiregelsæt Trine Udskudt til næste gang. 

9. Stillingsopslag 
ansættelsesudvalg. 

Marc Vi har fået en opsigelse i børnehaven og har derfor slået en bred stilling op til 
børnehaven.  
 
Et ansættelsesudvalg er etableret. 

10. Nyt fra: 
Medarbejdere 
Ledelsen 
Forældrene 

 Medarbejdere: 
I Marts måned starter det blå flag op i børnehaven igen og nu også i SFO’en. 
 
Uglerne er startet i ”Skole” fra 9-12. De følger i timernes tider og frikvartererne. 
Det går rigtig godt.  
 
”Årre skole har talent” starter på fredag. 0-3 kl. får frikvartererne til at øve i, og 
4-6 kl. har idrætstimerne. De store træner de små. Årre har talent dagen sluttes 
af med skolernes sangdag, som vi øver os frem mod. 
 
Skakdag, Danmarks indsamlingen og fastelavn er gået rigtig godt. 
 
Ledelsen: 
Vi er nu 143 elever i skoledelen. Så børnetallet er støt stigende. 



 

 

Vi har en beredskabsplan på vold og trusler. Den går mest på voksne. Der skal 
kigges på et afsnit mellem børn og børn. 
 
Vi skal have bearbejdet ”anbefalinger om skærmbrug i grundskolen” i 
fællesbestyrelsen. 
 
Vi har fået gode respons på opslaget om sølvpapirsbomber på Aula.  
 
Forældre: 
 
  
 
 

11. Evt.  Skole og forældreforening seneste udgave handler om fællesskab. Der kunne 
måske være inspiration at hente. 
 

12. Punkter til næste gang  Ordens og værdiregelsæt 
Elevrådet 

   
 
 
 
 

 

    

    

 


